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1. Valg af dirigent  

Michael Ravn blev sædvanen tro valgt. Han kunne bekræfte, at der var indkaldt lovligt efter 
vedtægterne. 

2. Referent 

Bettina Nielsen blev valgt som referent. 

3. Valg af 2 stemmetællere 

Punktet blev udsat, da der ikke var indkommet nogen forslag og der ikke var indstillet flere til 
bestyrelsen. 

4. Formanden aflægger beretning 

Steen takkede for husly og fremlagde årets beretning. 

Kommentarer: Ingen kommentarer 

5. Udvalg aflægger beretning 
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Medlemsudvalg ved Andreas: Nedgang i mellemstallet fra 173 til 154. Afhænger meget af antal hvalpe. 
Der skal arbejdes med at øge kendskabet til racen. Der blev spurgt til, hvad der kan gøres for at øge 
kendskabet til den udover brochuren. Pia kommenterede omkring fællesture med racen. 

Udstillingsudvalg ved Katarina: Der har været holdt 2 udstillinger. 25 hunde ved den 1. i 
Madsbyparken. 27 hunde ved 2. udstilling i Roskilde. Ny ringsekretær. Stor deltagelse fra udlandet, 5-7 
hunde hver gang. Mange veteraner der deltager. Der er ønske om, at også de yngre hunde bliver 
udstillet. Næste udstilling er 18. maj 2025. Kommentarer: Er der nogen viden om, om det kun er en 
dansk tendens eller det også er gældende i de øvrige lande, at der ikke kommer så mange til 
udstillingerne? Umiddelbart er det generelt. 

Avlsudvalget ved Vibeke: Formålet er at hjælpe med at finde det rigtige match. 24 match har været i 
gang i 2024. De har resulteret i 4 parringer med 32 hvalpe. 7 importerede hvalpe. Sidste IHF-møde blev 
for første gang afholdt på engelsk i stedet for tysk, hvilket var en stor revolution. Racestandarden 190 
er langt om længe blevet godkendt efter 10 års tiltag. Pt. ligger den dog kun på tysk, og nu påstår 
arbejdet i at få den oversat til andre sprog. Der er blevet lavet en officiel liste over IHF-dommere. 
Schweiz er blevet medlem af IHF, hvilket er godt, da der er mange gode hunde der. Ikke alle lande har 
mentalbeskrivelse. Samarbejdet med de tyske foreninger HZD og RZV er ved at komme gang igen. 
Norsk kvinde vil kortlægge den genetisk variation i en database. Der blev debatteret lidt om indavl og 
linjeavl. Nye studier viser, at hvalpe der bevæger sig for lidt, har tendens til at udvikle hd. De tyske og 
svenske klubber har avlsstrategier, dette har DK ikke endnu, men det bliver der arbejdet på. Dette vil 
Vibeke gerne arbejde videre på, men hun trækker sig fra avlsudvalget fremadrettet. Helle træder derfor 
ind i stedet for. Opdatering fra DKK om deres etiske anbefalinger bliver til etiske regler. Kommentarer: 
vedr. certifikater(champion) er der flere i Tyskland eller er det samme antal som i DK. Det er det 
samme, men man skal være på en udstilling fra en klub, der er medlem af IHF. 

Kåringsudvalget ved Michael: I 2024 blev der afholdt 2 beskrivelser. PÅ den lille var der 12 hunde. På 
den udvidet var der 7, hvoraf 6 fik AK. Dvs. ca. 10 hanhunde pt. på avlslisten. Hvalpetest, ud af 3 kuld 
hvalpe (24) har 2 kuld gennemgået hvalpetesten. Vibeke kommenterede, at avlsudvalget var også 
glade for hvalpetesten, da man allerede der kan få kendskab til knækhale og andre ting. 

6. Godkendelse af det reviderede regnskab 

Niels fremlagde det reviderede regnskab, der er underskrevet af de 2 revisorer. Lille driftsoverskud på 
ca. 10.000 kr. Det er det 10. regnskab, hvor der har været overskud. Så egenkapitalen er nu på 
180.000. Den største udgiftspost er dommerudgifter. Ny figurant er ved at blive uddannet, derfor er der 
en post under kursusafholdelse. Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger. Der blev derfor 
besluttet uændret kontingentsats. 

7. Behandling af indkomne forslag 

Der er ikke indkommet nogen forslag. 

8. Valg 

Der er ikke kommet yderligere kandidater til bestyrelsesposterne, så der er genvalg til alle inkl. 
Susanne Bagger som revisor og Helle som revisorsuppleant. 

9. Fremtidig virksomhed 
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Planer for i år: 2 udstillinger og mentalbeskrivelse og udvidet mentalbeskrivelse. Evt. et arrangement 
mere i Searchhouse i efteråret. 12 tilmeldte hunde til den 12. april. Pia foreslår en spordag i efteråret. 
Michael påtænker at lave endnu en færdselsprøvedag. Forslag om nyhedsbrev. Evt. kalender på web. 
Der er opfordring til at få sin hund mentalbeskrevet, også selvom man ikke vil benytte den til. 

 

10. Eventuelt 

Forslag til udstilling på et dyrskue, men det kan man ikke. Men derimod kan man gøre det på Store 
Hestedag. Der blev talt om muligheden for at få fat i folks mailadresse. Pia ønskede at der kommer 
flere aktiviteter. Vibeke fortalte om, at der havde været ønsket om test af Levershunt og Degenerativ 
myelopati. Hun gennemgik, hvad det er.  

 

Formanden takkede for god ro og orden. 




